
PROTOKÓŁ Nr VII/07
Z obrad sesji Rady Miejskiej w Wilamowicach. Obrady odbyły się 27 kwietnia 2007 roku 

w  Restauracji „ROGOWA” w Wilamowicach, Rynek 4 (I piętro).

OBECNI:    w czasie rozpoczęcia sesji RM obecnych było 13 radnych na stan 15. 
                   O godz. 13 na sesję przybyli radni: M. Dynarowska, W. Carbol i od tego momentu
                   na sali obecnych było 15 radnych na stan 15. 
                
                   Lista obecności radnych, zaproszonych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

CZAS TRWANIA: od godz. 12 do godz.1440 .

Porządek obrad:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie  Komisariatu  Policji  w  Kobiernicach  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku 

publicznego na terenie Gminy Wilamowice za 2006r.
6. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami.
7. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Wilamowic z wykonania budżetu za rok 2006:

− opinia RIO w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania budżetu,
− odczytanie treści wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium,
− opinia RIO w Katowicach o wniosku Komisji  Rewizyjnej  Rady Miejskiej  w Wilamowicach w 

sprawie udzielenia Burmistrzowi Wilamowic absolutorium za 2006 rok,
− podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wilamowic absolutorium za 2006 rok.

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  rok  2006  Gminnej  Biblioteki  Publicznej 
Wilamowice.
b)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego za  rok  2006  Miejsko  Gminnego  Ośrodka 
Kultury w Wilamowicach.
c)  przeznaczenia  środków  finansowych  w  latach  2007-2013  na  rozpoczęcie  realizacji 
inwestycji w ramach Wieloletnich Programów Inwestycyjnych .
d) utworzenia Komunikacyjnego Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.
e)  przyjęcia Statutu Komunikacyjnego Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego. 
f) zawarcia  aneksu  do  porozumienia  międzygminnego  w  zakresie  wspólnej  gospodarki 
odpadami komunalnymi. 
g)  zawarcia porozumienia z Zarządem Powiatu w Bielsku Białej  na wykonanie remontu 
mostu w Pisarzowicach.
h) zamiany nieruchomości gruntowych położonych w Dankowicach.
i) nabycia na własność Gminy nieruchomości grunt. położ. w Hecznarowicach. 
j) zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej w Katowicach (kanalizacja Pisarzowice).
k) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007 rok.

      9.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
      10. Zakończenie sesji.

Przebieg obrad:
Punkt 1.
Pan  Jerzy  Królicki  przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Wilamowicach  otworzył  siódmą  po 
wyborach sesję Rady Miejskiej w Wilamowich. Powitał obecnych radnych i zaproszonych gości, a 
na podstawie załączonej listy obecności stwierdził prawomocność obrad gdyż na sali obecnych 
jest 13 radnych na stan 15.
Punkt  2.
Pan Przewodniczący Rady – wszyscy otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej.
Czy są uwagi lub propozycje zmian?
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Pan  Marian  Trela  burmistrz  Wilamowic  wnioskuje  o  zmianę  porządku  obrad  w  sposób 
następujący:
Wycofać z porządku obrad:
– punkt  8f  o  treści:  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zawarcia  aneksu  do  porozumienia 

międzygminnego w zakresie wspólnej gospodarki odpadami komunalnymi.
Temat ten dotyczy czterech gmin: Porąbki, Kęt, Osieka i Wilamowic.  Ze względu na to, że na 
dzień dzisiejszy stanowiska wspólne trzech gmin: Osieka, Porąbki i Wilamowic nie są jeszcze 
ostatecznie znane,  nie są dopracowane i  dlatego proponuję skreślić  ten temat  z  porządku 
obrad sesji.

– punkt 8j o treści: podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (kanalizacja w Pisarzowicach).

Wprowadzić do porządku obrad temat o treści:
– podjecie  uchwały  w  sprawie  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach (600.000zł – stacja uzdatniania wody pitnej w 
Dankowicach)
Ten temat był omawiany na poprzedniej Radzie Miejskiej – 12.04.07r.. Ja zdjąłem ten projekt 
ze  względu  na  to,  że  uczestniczyłem   w  pisaniu  aneksu  do  umowy  z  NFOŚiGW.  Tam 
uzyskałem  informację,  że  może  to  być  finansowane  również  ze  środków  Wojewódzkiego 
Funduszu OŚiGW bo ta inwestycja idzie na umorzenie ze środków NFOŚiGW.

Kto jest za wprowadzeniem wyżej wymienionych zmian do porządku obrad?

„Za” głosowało 13 radnych.
Przeciw – 0.
Wstrzymało się – 0.

Wobec powyższego porządek obrad dzisiejszej sesji przedstawia sie następująco:

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Zatwierdzenie porządku obrad.
3. Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.
4. Wystąpienia zaproszonych gości.
5. Sprawozdanie  Komisariatu  Policji  w  Kobiernicach  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku 

publicznego na terenie Gminy Wilamowice za 2006r.
6. Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami.
7. Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Wilamowic z wykonania budżetu za rok 2006:

- opinia RIO w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania budżetu,
- odczytanie treści wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium,
- opinia RIO w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach w 
sprawie udzielenia Burmistrzowi Wilamowic absolutorium za 2006 rok,
- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi  Wilamowic absolutorium za 2006 
rok.

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego  za  rok  2006  Gminnej  Biblioteki  Publicznej 
Wilamowice.
b)  zatwierdzenia  sprawozdania  finansowego za  rok  2006  Miejsko  Gminnego  Ośrodka 
Kultury w Wilamowicach.
c)  przeznaczenia  środków  finansowych  w  latach  2007-2013  na  rozpoczęcie  realizacji 
inwestycji w ramach Wieloletnich Programów Inwestycyjnych .
d) utworzenia Komunikacyjnego Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.
e)  przyjęcia Statutu Komunikacyjnego Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego. 
f) zawarcia umowy z Gminą Bielsko Biała na współfinansowanie zadania pn. „Przebudowa 
mostu na potoku Słonica w ciągu ul. Czernichowskiej w Pisarzowicach”.
g) zamiany nieruchomości gruntowych położonych w Dankowicach.
h) nabycia na własność Gminy nieruchomości grunt. położonej w Hecznarowicach. 
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i)  zaciągnięcia  pożyczki  w  Wojewódzkim  Funduszu  Ochrony  Środowiska  i  Gospodarki 
Wodnej w Katowicach (600.000zł – stacja uzdatniania wody pitnej w Dankowicach).
j) wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na 2007 rok.

      9.  Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje.
      10. Zakończenie sesji.

Punkt 3.
Zapytania, wnioski, interpelacje radnych.

Przewodniczący Jerzy Królicki – czy panie i panowie radni chcą zabrać głos?

Wobec braku chętnych do zabrania głosu, przystępujemy do następnego punktu porządku obrad.

Punkt 4.
Wystąpienia zaproszonych gości.

Przewodniczący Jerzy Królicki – czy ktoś z zaproszonych gości chce zabrać głos?

Pani Honorata Mynarska sołtys wsi Stara Wieś:
Proszę o położenie nawierzchni asfaltowej na ulicy Spacerowej w Starej Wsi gdzie usytuowany 
jest dom rodzinny Arcybiskupa Kazimierza Nycza. Od momentu powołania NASZEGO RODAKA 
na  Metropolitę Warszawskiego, Stara Wieś jest oblegana przez media.

Pan Andrzej Kamiński radny Sejmiku Województwa Śląskiego – między innymi poinformował 
o  pracy  w   Komisjach  Sejmiku,  przekazał  informację  na  temat  środków  pomocowych  z  Unii 
Europejskiej.

Pan Łukasz Jabłoński radny Rady Powiatu w Bielsku Białej – przedstawił obszerną informację 
o działaniach w Radzie Powiatu. Poinformował również, że w Gminie Wilamowice uruchomiono 
Pogotowie Ratunkowe, które  ma siedzibę w Pisarzowicach.

Punkt 5.
Sprawozdanie  Komisariatu  Policji  w  Kobiernicach  o  stanie  bezpieczeństwa  i  porządku 
publicznego na terenie Gminy Wilamowice za 2006r.

Komendant Komisariatu Policji w Kobiernicach asp. szt. Tadeusz Cłapa przedstawił obszerne 
sprawozdanie, które między innymi obejmowało:
– wykrywalność przestępstw,
– interwencje i wyniki prewencyjne,
– programy prewencyjne na rzecz zapobiegania przestępczości i demoralizacji nieletnich.
Po przedstawieniu powyższego poinformował,  że  w związku z zakończeniem pracy zawodowej 
składa podziękowanie Gminie Wilamowice za współpracę.

Przewodniczący Rady Miejskiej oraz Burmistrz Wilamowic –  podziękowali Panu Tadeuszowi 
Cłapie  za współpracę, życzyli  zdrowia i pomyślności w życiu osobistym oraz realizacji  dalszych 
planów życiowych. Miłym akcentem było wręczenie wiązanki kwiatów Panu Tadeuszowi Cłapie. 

Podczas omawiania punktu 5. na salę weszli radni: Pani Małgorzata Dynarowska oraz Pan 
Władysław Carbol. Od tego momentu w sesji Rady Miejskiej bierze udział 15 radnych na stan 15.

Punkt 6.
Sprawozdanie z realizacji Planu Gospodarki Odpadami

Pan Marian Trela burmistrz Wilamowic poinformował, że Raportu z realizacji Planu Gospodarki 
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Odpadami  dla  Gminy  Wilamowice  na  zlecenie  Urzędu  Gminy  Wilamowice  wykonał: 
EKOKONSULTING, Bielsko Biała, ul. Cieszyńska 367. To opracowanie jest bardzo obszerne liczy 
46 stron, każdy zainteresowany radny, sołtys miał możliwości zapoznać się z jego treścią. 

Raport  jest  dokumentem  sporządzanym  co  dwa  lata  w  celu  skontrolowania  stanu 
realizacji  zadań  inwestycyjnych  zapisanych  w  Planie  Gospodarki  Odpadami  (uchwała  Nr 
XX/163/04  Rady  Miejskiej  z  dnia  23.07.2004r.)  oraz  dającym  możliwość  podjęcia  decyzji  w 
zakresie  systemu  gospodarki  odpadami  na  przyszłość.  Ten  temat  nie  wymaga  zatwierdzenia 
uchwałą Rady Miejskiej, wystarczy zapis w protokole, że taka sprawa była omawiana. 

Treść Raportu obejmuje między innymi następujące zagadnienia:
– system zbiórki odpadów na terenie Gminy Wilamowice,
– rodzaj i ilości poddawanych poszczególnym procesom odzysku/recyklingu,
– wykaz podmiotów zajmujących się transportem odpadów komunalnych,
– koszty funkcjonowania systemu gospodarki odpadami
– system REMAS,
– ocena sposobów i źródeł finansowania zaplanowanych przedsięwzięć,
– ocena systemu monitoringu,
– podsumowanie i wnioski.

Dodał, że w Gminie Wilamowice 75% właścicieli nieruchomości ma podpisane umowy 
na wywóz odpadów komunalnych, ale odpady nie są wywożone systematycznie. Przygotowujemy 
sie do przeprowadzenia kontroli w tym zakresie.

Jeżeli chodzi o kanalizację to w najbliższym okresie czasu będzie rozwiązany problem 
podłączeń tych  budynków do kanalizacji, które miały techniczne warunki do wykonania przyłącza. 
Takich budynków było 100, poszły decyzje administracyjne. W tej chwili  burmistrz z mocy prawa 
może nałożyć grzywnę w wysokości do 5.000zł. na te osoby, które w wyznaczonym terminie nie 
podłączą budynku do kanalizacji. 

Czy są pytania?

Wobec braku pytań przystępujemy do omawiania następnego punktu.

Punkt 7.
Rozpatrzenie sprawozdania Burmistrza Wilamowic z wykonania budżetu za rok 2006

Przewodniczący Jerzy Królicki – sprawozdanie było tematem posiedzeń komisji stałych. Komisje 
nie wniosły zastrzeżeń w tej sprawie. Proszę Pana Burmistrza o zabranie głosu.
Burmistrz  Marian Trela  – szczegółowo zreferował  sprawozdanie z wykonania budżetu za rok 
2006.
Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał uchwałę Nr 4100/I/41/2007 z dnia 22 marca 2007 roku  I 
Składu  Orzekającego  Regionalnej  Izby  Obrachunkowej  w  Katowicach  w  sprawie:  opinii  o 
przedłożonym przez Burmistrza Wilamowic sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2006 rok.
Pan Stanisław Plewniak przewodniczący Komisji  Rewizyjnej  odczytał treść wniosku komisji 
rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wilamowic z tytułu wykonania budżetu 
za 2006 rok.
Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał uchwałę Nr 4100/I/65/2007 z dnia 2 kwietnia 2007 roku I 
Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie: zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wilamowicach.

Czy są uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Przewodniczący  Jerzy  Królicki odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  Burmistrzowi 
Wilamowic absolutorium za 2006 rok.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w odczytanej treści?
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„Za” głosowało - 15 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0.

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.
UCHWAŁA Nr VII/48/07

w sprawie: udzielenia Burmistrzowi Wilamowic absolutorium z wykonania budżetu 
za rok 2006.

Punkt 8a.
Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2006 Gminnej 
Biblioteki Publicznej Wilamowice.

Przewodniczący Jerzy Królicki – odczytał  projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, dodał, że 
komisje pozytywnie zaopiniowały  ten projekt uchwały.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w odczytanej treści?

„Za”  głosowało – 15 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0.

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/49/07
w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2006 Gminnej Biblioteki 

Publicznej Wilamowice.
Punkt 8b.
Podjecie uchwały w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2006 Miejsko 
Gminnego Ośrodka Kultury w Wilamowicach.

Przewodniczący Jerzy Królicki – odczytał  projekt uchwały w przedmiotowej sprawie, dodał, że 
komisje pozytywnie zaopiniowały  ten projekt uchwały.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem uchwały w odczytanej treści?

„Za”  głosowało – 15 radnych
Przeciw – 0
Wstrzymało się – 0.

Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

Punkt 8c.
Podjęcie uchwały w sprawie: przyznania środków finansowych w latach 2007 – 2013 na 
rozpoczęcie realizacji inwestycji w ramach Wieloletnich Programów Inwestycyjnych.

Przewodniczący Jerzy Królicki – proszę Pana Burmistrza o zabranie głosu w tej sprawie.
Pan Marian Trela Burmistrz Wilamowic  – poinformował jakie zadania w ramach Wieloletnich 
Programów Inwestycyjnych będą realizowane. Aktualizacja tego Programu będzie dokonywana na 
bieżąco, w miarę potrzeb. Wieloletni Program był szczegółowo omówiony na komisjach.
Przewodniczący Jerzy Królicki  – na  komisjach  były  zgłaszane  autopoprawki  dlatego proszę 
Pana Burmistrza o ich zreferowanie.
Pan Marian Trela Burmistrz Wilamowic – do Wieloletnich Programów Inwestycyjnych wysłanych 
radnym i sołtysom wprowadzone są następujące autopoprawki:
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INFRASTRUKTURA GOSPODARCZA, TRANSPORT I ŁĄCZNOŚĆ

lp. 6. Modernizacja dróg gminnych na terenie Gminy Wilamowice: 
kolumna 3: kwotę 5.920.000 zastępuje się kwotą 5.900.000, 
kolumna 5: kwotę 1.120.000 zastępuje się kwotą 1.100.000.
lp. 11. Modernizacja stacji uzdatniania wody pitnej w Dankowicach: 
kolumna 3 i 5: kwotę 1.233.000 zastępuje się kwotą 1.833.000, kwotę 600.000 zastępuje się kwotą 
1.233.000, kwotę 633.000 zastępuje się kwotą 600.000
lp.13.  Połączenie  sieci  wodociągowej  wody  pitnej  łączącej  Starą  Wieś  –  Pisarzowice  ul. 
Widokowa:
kolumna 3: kwotę 90.000 zastępuje się kwotą 95.000.
kolumna 5: kwotę 10.000 zastępuje się kwotą 15.000.
lp.15. Budowa parkingu przy cmentarzu w Pisarzowicach (wraz z wykonaniem projektu):
kolumna 5: kwotę 30.000 zastępuje się kwotą 215.000.
kolumna 6: kwotę 300.000 zastępuje się kwotą 115.000.
Dodaje się następujące zadania:
lp.  18.  Budowa  parkingu  przy  OSP  w  Dankowicach  –  wartość  zadania:  166.000,  źródło 
finansowania: budżet gminy – 166.000, realizacja w 2007r.
lp.  19.  Modernizacja  chodnika  przy  ulicy  Krakowskiej  w  Hecznarowicach  –  wartość  zadania 
76.000, źródło finansowania: budżet gminy – 76.000, realizacja w 2007r.

OŚWIATA, OCHRONA ZDROWIA I SPORT
lp.  1.  Modernizacja  pokrycia  dachowego  na  budynku  Szkoły  w  Wilamowicach  wraz  z 
zagospodarowaniem terenu wokół budynku:
kolumna 3: kwotę 1.040.000 zastępuje się kwotą 1.050.000
kolumna 5: kwotę 40.000 zastępuje się kwotą 50.000.
lp.  2.   wykreślamy   zadanie  o  treści:  „Zagospodarowanie  terenu  wokół  budynku  Szkoły  w 
Wilamowicach (wykonanie boisk)”.
lp. 5.  Wymiana pokrycia dachowego na budynku Szkoły w Starej Wsi:
kolumna 3: kwotę 270.000 zastępuje się kwotą 290.000
kolumna 5: kwotę 20.000 zastępuje się kwotą 40.000.

OCHRONA ŚRODOWISKA
lp. 1. Wykonanie kanalizacji sanitarnej wraz z przepompownią w rejonie LKS w Wilamowicach:
kolumna 3 i 5: kwotę 70.000 zastępuje się kwotą 277.600.
lp. 4. Budowa kanalizacji sanitarnej (przysiółek Góra) w Dankowicach:
kolumna 3:  kwotę 3.036.600 zastępuje się kwotą 3046.600, kwotę 36.600 zastępuje się kwotą 
46.600.
kolumna 5: kwotę 36.600 zastępuje się kwotą 46.600.

MIENIE KOMUNALNE
lp. 1. Modernizacja budynku Urzędu Gminy:
kolumna 3: kwotę 540.000 zastępuje się kwotą 328.944, kwotę 300.000 (pożyczka)skreśla się.
kolumna 5: kwotę 40.000 zastępuje się kwotą 328.944.
kolumna 7: skreśla się kwoty: 500.000, 200.000, 300,000.
Dodaje się następujące zadanie:
lp. 6.  Informatyzacja – monitoring, wartość zadania 800.000, źródła finansowania: budżet gminy 
800.000, okres realizacji: 2007-2013.

Po odczytaniu i zreferowaniu powyższych autopoprawek Pan Burmistrz dodał, 
że o zmianach informował na Komisjach Rady Miejskiej.

Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały wraz z autopoprawkami?
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„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/51/07
w sprawie: przeznaczenia środków finansowych w latach 2007 – 2013 na rozpoczęcie 

realizacji inwestycji w ramach Wieloletnich Programów Inwestycyjnych.

Punkt 8d.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  utworzenia  Komunikacyjnego  Związku  Międzygminnego 
Powiatu Bielskiego.

Przewodniczący Jerzy Królicki prosi  o  wyjaśnienie  dlaczego  z  projektu  uchwały  wykreślono 
wyraz „Komunikacyjnego”.
Odp. udz.  Pan Edward Sobik Sekretarz Gminy – w paragrafie 3 projektu statutu związku o 
którym  mowa  jest   dodany  ustęp  2  o  treści:  „2)  termomodernizację  obiektów  użyteczności 
publicznej.” Ta zmiana spowodowała, że  z omawianego projektu uchwały oraz Statutu Związku 
wykreślono wyraz „komunikacyjnego”.

Czy ktoś z pań i panów radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie?

Brak chętnych do dyskusji.

Wobec powyższego  Przewodniczący Jerzy Królicki  poddał pod głosowanie projekt uchwały w 
sprawie: utworzenia Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/52/07
w sprawie: utworzenia Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.

Punkt 8e.
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.

Zaznacza się,  że z tytułu uchwały wykreślono wyraz  „Komunikacyjnego”  -  patrz wyjaśnienie w 
punkcie 8d.
Przewodniczący Jerzy Królicki – proszę Pana Burmistrza Mariana Trele o zreferowanie projektu 
Statutu Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego, wyjaśnienie wprowadzonych zmian.
Pan Marian Trela Burmistrz Wilamowic poinformował o wprowadzonych zmianach do projektu 
Statutu Związku. Między innymi wyjaśnił, że:
– treść paragrafu 3 jest zmieniona ze względu na to, że po spotkaniu z Ministrem Rozwoju, które 

odbyło  się  w  BB  okazało  się,  że  ten  Związek  może  sięgnąć  po  środki  pomocowe  na 
termomodernizację.

– W paragrafie 25 skreśla się punkt 3 o treści: „w przypadku o którym mowa w ust. 1 punkt 1 
następuje finansowe rozliczanie wkładu członków.”

– Zmieniono treść paragrafu 27 (między innymi wykreślono wzór obliczania udziałów) ,
– W paragrafie 32 po punkcie 3 dodaje sie punkt 4-6 o treści: 

„4. Wykluczenie Gminy ze Związku może nastąpić w przypadku, gdy:
1) Gmina nie wypełnia obowiązków Statutowych lub narusza postanowienia Statutu,
2) Gmina uchyla się od wykonania zobowiązań ciążących na niej wobec Związku.
5. Wykluczenie Gminy ze związku wymaga uprzedniego wysłuchania przedstawiciela Gminy.
6.  W  przypadku  wykluczenia  Gminy  ze  Związku  postanowienia  §  25  Statutu  stosuje  się 
odpowiednio.

Dotychczasowy punkt 4 staje się punktem 7”.
W załączniku do Statutu wykreślono Gminę Porąbka.
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Czy panie i panowie radni chcieliby zabrać głos w omawianym temacie?

Wobec  braku  chętnych  do  dyskusji Przewodniczący  Jerzy  Królicki poddał  pod  głosowanie 
projekt uchwały  w sprawie przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego. Dodał, 
że  tekst Statutu po zmianach stanowi załącznik do uchwały.

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/53/07
w sprawie: przyjęcia Statutu Związku Międzygminnego Powiatu Bielskiego.

Punkt 8f.
Podjęcie uchwały w sprawie: zawarcia umowy z Gminą Bielsko-Biała na współfinansowanie 
zadania  pn.  „Przebudowa  mostu  na  potoku  Słonica  w  ciągu  ul.  Czernichowskiej  w 
Pisarzowicach.”

Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał projekt uchwały w przedmiotowej sprawie.

Czy panie i panowie radni zgłaszają uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/54/07
w sprawie: zawarcia umowy z Gminą Bielsko-Biała na współfinansowanie zadania pn. 
„Przebudowa mostu na potoku Słonica w ciągu ul. Czernichowskiej w Pisarzowicach.”

Punkt 8g.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zamiany  nieruchomości  gruntowych  położonych  w 
Dankowicach.

Przewodniczący Jerzy Królicki  odczytał projekt uchwały (zamiana działek Gminnych za działki 
Parafii).
Czy panie i panowie radni zgłaszają uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/55/07
w sprawie: zamiany nieruchomości gruntowych położonych w Dankowicach.
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Punkt 8h.
Podjęcie  uchwały  w  sprawie:  nabycia  na  własność  Gminy  nieruchomości  gruntowych 
położonych w Hecznarowicach.

Nabywana nieruchomość zostanie przeznaczona pod budowę drogi wewnętrznej łączącej ul. Pod 
Górą z ul. Odsole.
Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał projekt uchwały. 
Czy panie i panowie radni zgłaszają uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/56/07
w sprawie: nabycia na własność Gminy nieruchomości gruntowych położonych w 

Hecznarowicach.
Punkt 8i.
Podjęcie  uchwały w sprawie:  zaciągnięcia  pożyczki  w Wojewódzkim Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Katowicach.

Pożyczka w wysokości 600.000zł będzie przeznaczona na finansowanie zadania „Modernizacja 
stacji uzdatniania wody pitnej w Dankowicach.”
Przewodniczący Jerzy Królicki odczytał projekt uchwały. 
Czy panie i panowie radni zgłaszają uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?

„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/57/07
w sprawie: zaciągnięcia pożyczki w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej w Katowicach.

Punkt 8j.
Podjecie  uchwały  w  sprawie:  wprowadzenia  zmian  w  planie  dochodów  i  wydatków 
budżetowych na rok 2007.

Przewodniczący Jerzy Królicki – proszę Panią Skarbnik o odczytanie projektu uchwały.
Pani Zyta Blachura Majdak Skarbnik Gminy – zreferowała i odczytała projekt uchwały.

Czy panie i panowie radni zgłaszają uwagi lub zapytania?

Żadnych uwag, zapytań nie zgłoszono.

Kto z pań i panów radnych jest za przyjęciem projektu uchwały?
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„Za” głosowało - 15 radnych, 
Przeciw – 0,
Wstrzymało się – 0.
Uchwałę przyjęto jednogłośnie.

UCHWAŁA Nr VII/58/07
w sprawie: wprowadzenia zmian w planie dochodów i wydatków budżetowych na rok 2007.

Punkt 9.
Odpowiedzi na zapytania, wnioski, interpelacje   radnych  

Nie było zgłoszeń.

W tym punkcie  Pan Marian Trela Burmistrz Wilamowic  udzielił następujących odpowiedzi   na 
wystąpienia zaproszonych gości:

ulica Spacerowa w Starej Wsi
Obecnie takiego zadania w budżecie nie ma. Jeśli po rozstrzygnięciu przetargu będą oszczędności 
wówczas prawdopodobnie wystąpię do Rady Miejskiej, żeby tą ulicę wyasfaltować. Myślę, że na 
szczególną okoliczność ta droga powinna być wyasfaltowana. To jest moje osobiste zdanie ze 
względu na to, że jest to pierwsza osoba w Kościele w Polsce i uważam, że powinniśmy w tym 
kierunku iść, żeby próbować to zadanie zrealizować w bieżącym roku.

środki pomocowe z Unii Europejskiej
Chciałbym uzupełnić temat, o którym mówił Pan Andrzej Kamiński radny Sejmiku Województwa 
Śląskiego. Poinformował o środkach pomocowych z Unii Europejskiej, jakie są programy, które są 
realizowane, ogłaszane przez samorząd województwa śląskiego. O tych programach, o których 
mówił  Pan Andrzej  Kamiński  to  my wiemy,  na bieżąco śledzimy i  piszemy wnioski.  Wiemy o 
wszystkich  tematach.  Proszę,  aby  nasze  wnioski  promować  w  Komisjach  Wojewódzkich.  Na 
SUBREGION  przyznane  są  środki  i  będą  podzielone  na  cztery  REGIONY.  Te  środki  będą 
przydzielone  gminom  i  powiatom  bez  konkursu.  Podzielono  to  według  ilości  mieszkańców  w 
poszczególnym powiecie. Gmina Wilamowice nie kwalifikuje się do tego PROGRAMU.

Po ww.  wyjaśnieniach, informacjach głos zabrali:

Radny Zdzisław Sordyl:
– Prosi o naprawę nawierzchni - łatanie dziur, na drodze w kierunku „Kaniówka” w Dankowicach.
– Zapytał na jakim etapie załatwiania jest sprawa sporna dotycząca drogi w Dankowicach, która 

była zniszczona przez PKP. 

Odpowiedzi udzielają:
Pan Łukasz Jabłoński radny Rady Powiatu w B-B (odnośnie drogi na Kaniówek):
„26 maja br. jestem umówiony na spotkanie w sprawie dróg.”

Pan Edward Grzywa radca prawny (odnośnie PKP):
„jest wyznaczona sprawa na 30 maja 2007r. o godz. 1050 .

Przewodniczący Jerzy Królicki – czy wszyscy są zadowoleni z udzielonych odpowiedzi?
Sprzeciwu nie słyszę.

Punkt 10.
Przewodniczący Jerzy Królicki  – dziękuję wszystkim za udział  w siódmej po wyborach sesji 
Rady Miejskiej w Wilamowicach i  ogłaszam jej zamknięcie. 

Protokołowała: Danuta Lewandowska


